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GENERALFORSAMLING 18. april 2017 

Referat 

 
Ordinær generalforsamling i fodboldafdelingen 
 
Dato/tid : 18. april 2017 kl. 18.30 

Sted : Klublokalerne, Frejlev Hallen 

Deltagere : 14 fremmødte medlemmer inkl. bestyrelsen 

Vedlagt : Formandens beretning, regnskab 2016 

 ____________________________________________________________________________________  
 
Dagsorden 1. Valg af dirigent 

2. Beretning ved formanden 

3. Fremlæggelse og godkendelse af regnskabet for 2016 

4. Indkomne forslag 

5. Valg af: 

 a) Formand og menige medlemmer 

6. Eventuelt 

 

1. Valg af dirigent 

Erling Buus blev valgt til dirigent. 

Indvarsling er sket rettidigt. 

 

2. Beretning ved formanden 

Formand Evald Lange Rise berettede om årets gang. 

Beretningen er vedhæftet referatet. 

Beretningen blev godkendt. 

 

3. Fremlæggelse og godkendelse af revideret regnskab for 2016 

Kasserer Jan Pedersen gennemgik regnskabet for 2016.  

Året gav et underskud på ~1.000 kr. (udgifter 990.140,80 kr./indtægter 

989.138,92). 

Underskuddet var ca. 20.000 kr. dårligere end forventet. Det skyldes hovedsa-

geligt fortsat nedgang i klubbens sponsorindtægter. Set i lyset af dette var 

regnskabet tilfredsstillende.  

Der er i 2017 budgetteret med et overskud på ca. 4.000 kr. Heri er indregnet 

et nyt indendørskontingent for at det hænger sammen. Bestyrelsen har et håb 

om at øge indtægterne i 2017 bl.a. via sponsorater. Indendørskontingentet ef-

fektueres kun, hvis det ikke lykkes at øge klubbens øvrige indtægter. Kontin-

gentet er den eneste knap, bestyrelsen har mulighed for at skrue på for at få 

regnskabet til at hænge sammen.   

Den samlede formue pr. 31/12-2016 er på 407.827,28 kr. 

Forsamlingen bemærkede, at det kunne være en idé generelt at hæve kontin-

gentet frem for et indendørskontingent. Bestyrelsen tager det til efterretning og 

arbejder videre med forslaget. 

Generalforsamlingen kunne godkende regnskabet/budgettet. 

http://www.riffodbold.dk/default.aspx
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Regnskabet er vedlagt referatet. 

 

4. Indkomne forslag 

Ingen 

 

5. Valg af: 

A) Formand, revisor og menige medlemmer 

Evald Lange ønskede at træde tilbage som formand. Allan Kamstrup Niel-

sen blev valgt som ny formand. 

Palle Lynge modtog genvalg som menigt medlem. 

Allan Nicolaisen ønskede ikke genvalg som menigt medlem. Hadi Pop blev 

valgt som nyt menigt medlem. 

Helle Bang blev genvalgt som revisor. 

 

6. Eventuelt 

Evald takkede af som formand og for godt samarbejde igennem mange år. 

Bestyrelsen takkede Evald for sit kæmpe arbejde for RIF fodbold og RIF gen-

relt. Evald modtog en erkendtlighed for sine mange frivillige år i klubben. 

En snak om at introducere fodboldfitness. Bestyrelsen bakkede op om forsla-

get, som forsøges gennemført i løbet af 2017. 

Afslutningsvis takkede formand Evald Lange Nielsen for fremmødet.. 

 

Således opfattet og refereret 
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Thomas Horskjær, referent 

http://www.riffodbold.dk/default.aspx

